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Kunsido de la ministra konsilantaro. Foto: Studio Revolución

Havano, dec 30 (RHK) Pluraj aferoj gravaj por la disvolvi?o de la nacio estis taksitaj  en la plej lasta
kunveno de la Konsilio de Ministroj, kiun prezidis la Unua Sekretario de la Centra Komitato de la
Komunista Partio kaj Prezidanto de la Respubliko, Miguel Díaz-Canel Bermúdez, kaj estrita de la



?efministro, Manuel Marrero Cruz.

 “Ni devas certigi, ke la transiro de 2023 al 2024 estas transiro de espero, transiro de atingoj, transiro de
firmi?o de procezoj, kiuj komenci?is a? profundi?is en 2023; kaj la jaro 2024, nepre, devas esti jaro en kiu
devas esti pliboni?anta efiko al la lo?antaro."

Tiel pripensis la Prezidento de la Respubliko, Miguel Díaz-Canel Bermúdez, dum la  prezento de la unua
punkto de la tagordo, aludante al la efektivigo de la projekcioj de la Registaro por korekti distordojn kaj
reakceli la ekonomion en la venonta jaro.

"Ni finas 2023, kiu estis ekstreme malfacila jaro, kaj ?i tion la homoj rekonas," li emfazis. Jaro kun grupo
de senigoj, kun grupo de nesufi?oj, kun momentoj tre dramaj, kiujn ni travivis kaj kiuj estas parto de la
kompleksecoj, kaj el ekonomia kaj socia vidpunkto.

La prezidento listigis plurajn esencajn elementojn, kiujn oni devas konsideri por atingi efikan efektivigon,
inkluzive de ta?ga politika komunika strategio.

"Afero de tia grandeco, kiel plano de rimedoj por transformi la ekonomian kaj socian situacion, kiun la
lando spertas, postulas politikan komunikadon kaj devas esti traktita el politika vidpunkto", taksis Díaz-
Canel, kaj insistis, ke tiel devus esti dum la tuta procezo, "?ar ni devas konstante studi efikojn,
opiniostatojn kaj fari la necesajn korektojn."

Tial, li emfazis, "ni ?iuj havas altan respondecon kun la efektivigo de ?i tiuj decidoj", por ke ili vere "ka?zu
transforman efikon al la situacio de la lando."

Kaj ?io ?i, li emfazis, postulas plurajn elementojn, inter kiuj li elstarigis "ta?gan ampleksan politikan
certigon detale dizajnitan por povi anta?eniri." Same, li insistis pri la necesa diskuto, kiu devas okazi en la
kerno de la Partio, en la laboristaj grupoj, en la komunumoj, kaj klarigi, argumenti, por ke nia popolo
komprenu la profitojn.

Kio estis desegnita, la ?tatestro insistis, "ne estas novliberala paka?o, ?ar ?i tie neniu restos senhelpa."
Tial lia insisto, ke ?iuj organizoj implikitaj en la efektivigo de decido devas ser?i la traktadon, kiun homoj
en vundeblaj situacioj, a? tiuj, kiuj eble estas la plej tu?itaj de la decido.

"Ne estos aran?itaj decidoj ?is tio estu klara", li asertis, ?ar "la intereso estas ser?i pli da bonfarto de la
lo?antaro, ser?i pli da evoluo de la lando, ?i ne estas ?eni iun a? plimalbonigi la situacion," male. "Tio
neniam estis la volo de la Revolucio."

Fonto: prezidanteco de la respubliko
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